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Niestety nie by am na wyborach, 

poniewa  tego dnia kilka godzin sp -
dzi am z moj  córk  w szpitalu. Gdyby 
jednak nie ten wypadek losowy, to na 
pewno bym zag osowa a. 

Ci ko powiedzie , czy jestem 
zadowolona z wyników. Wi kszo  
osób g osuje na PiS ze wzgl du na 
to, e rozdaj  pieni dze. Nie mam nic 
przeciwko temu, bo oczywi cie fajnie, 
e wspomagaj  spo ecze stwo, ale mu-

simy pami ta , e w pewnym momencie 
wszystkie te programy si  sko cz , bo 
nie b dzie na nie rodków. Pa stwo 
albo stanie na skraju bankructwa, albo 
wszystkie ceny pójd  w gór , by mo -
na by o za ata  dziur  bud etow . Nie 
s dz , bym odda a g os w a nie na 
t  parti . 

Uwa am, e te wybory s , niestety, 
prognostykiem jesiennego g osowania. 
Spo ecze stwu jest w tej chwili dobrze, 
wi c nie b dzie chcia o niczego zmie-
nia . Nie wiem jednak, czy by oby to 
dobre w d u szej perspektywie. 

Oczywi cie dobrze, e PiS powa -
nie traktuje pomoc mniej zamo nej cz -
ci spo ecze stwa, wspiera Polaków. 

Gorzej by oby, gdyby na takie programy 
jak 500+ decydowali si  tu  przed sa-
mymi wyborami. Wtedy mo na by oby 
to uzna  za swego rodzaju kie bas  
wyborcz . 

Nie do ko ca podoba mi si  system 
g osowania. Moim zdaniem, powinno 
by  tak, e ta osoba, która ma najwi cej 
g osów, wygrywa. Co z tego, e jestem 
za konkretnym kandydatem, który mo e 
zdoby  du  ilo  g osów, ale znalaz  
si  na dalszym miejscu listy - przecho-
dz  tylko ci, których rozlokowano na 
pierwszych miejscach. Chcia abym móc 
zag osowa  na kandydata, w którym 
widz  dobro, a nie na jego parti . 

Marianna Stawicka
emerytka 

Oczywi cie, e by am zag osowa  
w wyborach do Parlamentu Europej-
skiego. Co prawda, pocz tkowo nie 
mia am takiego zamiaru - na wszelakie 
g osowania chodzi am zawsze z m -
em, niestety teraz zosta am sama, 

wi c nie chcia am i . Jednak bardzo 
dobrze, e si  zdecydowa am, ponie-
wa  równie  mój g os przyczyni  si  
do tego, e wygra  PiS. 

Ciesz  si , e mój kandydat, czy-
li pani Mo d anowska, pojedzie do 
Brukseli reprezentowa  nasze interesy. 
Wybra am w a nie j , poniewa  od 
d ugiego czasu mo na zauwa y  jak 
stara si  i dba o dobro spo ecze stwa, 
udziela si  i pokazuje swoj  obecno . 
Dodatkowym atutem jest to, e nale-
y do PiSu, z którego pogl dami si  

zgadzam. 
Z jednej strony mo na spodzie-

wa  si , e triumf tej partii w wybo-
rach do Parlamentu Europejskiego 
zostanie powtórzony jesieni , jednak 
zawsze pozostaje jaka  niepewno . 
Chocia  s ycha  wiele zadowolonych 
g osów - PiS wspiera wiele rodowisk: 
rodziców, emerytów, uczniów, rolników. 
Cz owiek ma tak  natur , e gdy kto  
chce polepszy  jego byt, to okazuje 
wdzi czno . Dlatego te , mam na-
dziej , e jesieni  poka emy, e my 
te  ich wspieramy swoimi g osami. 

Moim zdaniem, te najlepsze wyniki, 
wr cz historycznie wysokie, pojawi y 
si  dlatego, e ludzie zauwa aj  i do-
ceniaj , gdy kto  o nich walczy. Np. 
kiedy  najwi kszym priorytetem pani 
Szyd o by a walka z opozycj , teraz 
dzia a na rzecz spo ecze stwa i nie 
zwraca uwagi na zaczepki przeciwni-
ków - pokazuje klas . 

Wiadomo, e ka dy ma swoje zda-
nie i swoje pogl dy, dlatego nie ka dy 
jest zadowolony z wyników. W a nie na 
tym, by uszanowa  wybór wi kszo ci, 
polega demokracja.

Ryszard Dadaczy ski
emeryt 

Niestety nie by em na wyborach, 
nie dlatego, e nie chcia em, bo uwa-
am to za swój obywatelski obowi zek 

i przywilej, ale z przyczyn losowych. 
W niedziel  wraca em z wakacji, 
w Ostrzeszowie mia em by  oko o 
godziny 20.00, niestety mój przylot 
opó ni  si  o prawie 10 godzin. Nie-
obecno  na wyborach zdarzy a mi 
si  po raz pierwszy w yciu. 

Gdybym g osowa , to na pewno na 
kandydata z listy Prawa i Sprawiedliwo-
ci. Dlatego wyniki bardzo mnie ciesz , 

przeros y wszelkie moje oczekiwania. 
Tak jest, kiedy wojuje si  z krzy em. 
Przekona  si  o tym nasz europose  
Grzyb, który zbulwersowa  mnie swoj  
postaw  na konwencie tej „t czowej 
koalicji”. Chcia bym wi c temu panu 
powiedzie , e Pan Bóg nierychliwy, 
ale sprawiedliwy.

Ubolewam, e nie wszyscy kan-
dydaci z listy PiSu dostali si  do PE. 
Uwa am, e zarówno pani Lichocka, 
pan Szynkowski vel S k, jak i pan Dzie-
dziczak wiele by tam wnie li. Lista tej 
partii by a bardzo mocna. 

Nie podoba mi si  to, co dzieje 
si  z PSLem. Moje korzenie tam prak-
tycznie tkwi  - mój ojciec i dziadek 
byli w tej partii, brat mojego dziadka 
by  jednym z jej za o ycieli w powie-
cie rawickim i dlatego ubolewam nad 
przyst pieniem przez PSL do koalicji. 
Jak mo na z jednej strony deklarowa  
swój katolicyzm, a z drugiej - przykla-
skiwa  osobie, która mówi, e z krzy a 
robi si  pa k ?

Uwa am, e wynik ten prze o y si  
na wyniki jesiennych wyborów, ponie-
wa  ludzie w ko cu zacz li dostrzega , 
gdzie le y prawda. 

Kazimierz Rusek 
emeryt 

Spe ni em swój obywatelski obo-
wi zek i zag osowa em. Na wybory 
warto chodzi . Uwa am, e osoby, 
które z w asnej woli nie uczestnicz  
w g osowaniu, nie powinny si  pó niej 
wypowiada , e co  im nie pasuje, 
e w adza jest z a i powinno si  co  

zmieni , poniewa  oni nie zrobili nic, 
by to zmieni .

Jestem bardzo zadowolony z wy-
ników wyborów. Równie  dlatego, e 
kandydat, na którego odda em g os, 
wszed  do Parlamentu Europejskie-
go. Zdecydowa em si  na pani  Mo -
d anowsk , poniewa  gdy by em na 
spotkaniu przedwyborczym, bardzo 
m drze si  wypowiada a, konstruk-
tywnie przedstawia a swoje plany i po-
gl dy, zapad a mi tym w pami . Przy 
tym jest to osoba m oda, a powiew 
wie o ci zawsze si  przyda. 

Chcia bym, eby wyniki tych wybo-
rów prze o y y si  na wyniki wyborów 
jesiennych. Moim zdaniem bardzo 
dobrze by si  sta o, gdyby PiS konty-
nuowa  w Polsce rz dy. Je eli chodzi 
o Platform  Obywatelsk  czy Polskie 
Stronnictwo Ludowe to, moim zdaniem, 
nie nadawali si  zupe nie do niczego, 
zaryzykowa bym stwierdzenie, e ich 
rz dy to by a kompletna ruina i dno. 
Stawiam na parti , od której oczekuj  
kontynuacji pozytywnego dzia ania na 
rzecz ca ego spo ecze stwa. 

Nie wszyscy s  zadowoleni z wy-
ników. Wszyscy ci, którzy czerpali ko-
rzy ci z przekr tów i nieuczciwo ci, 
mi dzy innymi VATu, b d  p aka . We-
d ug mnie, osoby, które yj  uczciwie 
i chc  tak y  dalej, zmobilizowa y 
si  i posz y do urn, by pokaza  swoje 
poparcie dla partii, która dzia a na ich 
rzecz. 

Iwona Miko ajczak
emerytka

Od 18. roku ycia bior  udzia  we 
wszystkich wyborach, jakie odbywa-
j  si  w Polsce. Nawet takich, które 
wielu mo e uwa a  za nieistotne lub 
ma o wa ne. Moim zdaniem ka dy 
uprawniony, je eli tylko ma mo liwo , 
powinien g osowa . To nie tylko nasz 
obowi zek, ale i okazja, by wp yn  
na losy naszego pa stwa i spo ecze -
stwa. 

Ci ko mi powiedzie , czy je-
stem zadowolona z wyników wybo-
rów. Uwa am, e nieistotne jest, kto 
wygrywa, wa ne jest to, co b dzie 
robi  dla spo ecze stwa. Nawet je eli 
mia aby wygra  partia o nieco odmien-
nych, od moich, pogl dach, to je eli 
b d  stara  si  i walczy  o swoich 
obywateli, ich prawa i dobrobyt, b d  
zadowolona. 

Kandydat, na którego odda am 
g os dosta  si  do Parlamentu Eu-
ropejskiego. Nie zna am wi kszo ci 
nazwisk na listach, wi c ci ko mi 
powiedzie , czy byli jacy  warto cio-
wi kandydaci, którzy nie dostali si  
do PE. 

My l , e zesz otygodniowe wy-
bory mog  by  swoistym sprawdzia-
nem przed wyborami jesiennymi. Nie 
zag biam si  jednak zbyt w polityk , 
dlatego te  nie jestem pewna, czy 
rzeczywi cie b dzie to mia o jakiekol-
wiek odzwierciedlenie w wynikach. Dla 
mnie nieistotne jest, kto wygra. Mam 
tylko nadziej , e b dzie to partia, 
która lepiej zadba o dobro ogó u ni  
o swoje w asne.

Uwa am, e niektórzy z kandyda-
tów wietnie udowodnili, e dzia aniem 
na rzecz obywateli mog  du o zyska . 
Na premier Szyd o zag osowa o oko-
o pó  miliona obywateli - oznacza 
to, e si  sprawdzi a i ludzie darz  
j  zaufaniem.

Gmina Kraszewice - Samorz dowy 
Portal Internetowy
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